
Protokoll från årsmöte i Ekeby tomtägareförening 
2022-09-18 klockan 11.00-12.00 i Husby skola 

1. Mötets öppnande

Styrelsens ordförande Lotta Reiman öppnade stämman och hälsade alla välkomna.

2. Godkännande av dagordning

Mötet godkände dagordningen.

3. Val av mötesordförande

Till mötesordförande valdes Lotta Reiman

4. Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Martin Strömgård.

5. Val av två justeringspersoner

Herbert Saak och Håkan Myrestaf valdes till justeringspersoner.

6. Är mötet utlyst i tid?

Stämman fann att mötet utlysts i tid.

7. Årsberättelse och föregående mötesprotokoll

Stämman godkände årsberättelsen och föregående års protokoll.

8. Kassaredovisning

Kassör Johan Saak redogjorde för årets räkenskaper. Föreningen omfattar 66 tomter, varav 6 
obebyggda. Föreningens intäkter har under året varit 58 000 kr för tomtavgift samt 
ersättning för 16 båtplatser. Sista juni fanns 147 909 kr på föreningens konto. 

9. Revisionsberättelse

Kristina Holmqvist har granskat revisionsberättelsen och rekommenderade stämman att 
bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

10. Frågan om ansvarsfrihet

Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet.



11. Förnyelse eller byte av styrelse och suppleanter 

Flertalet platser i styrelsen behövde omsättas detta år. Ny styrelse blev efter omröstning 
som följer: 
 

Funktion i ny styrelse Namn Period 

Ordförande Frej Öster 2022-2024 

Ledamot Svend Erik Enger 2022-2024 

Ledamot Lotta Reiman 2022-2024 

Ledamot/kassör Johan Saak 2020-2023 

Ledamot/sekreterare Grant McWilliams 2022-2024 

Suppleant Paulina Fliis 2022-2024 

Ledamot Claes Larsson 2022-2024 

Suppleant Tommy Sjöblom 2022-2024 

 

Till valberedning 2022-2023 valdes Herbert Saak. 

 

12. Val av kommittéledamöter 
Bryggkommittéen har tidigare bestått av Herbert, Sonny och Magnus. Till ny kommitté 
valdes Martin Lindblad, Svend Erik, Tommy, Herbert och Magnus. 
 
13. Beslut om medlemsavgift 
Styrelsen föreslog att medlemsavgiften är oförändrad på 1000 kr per bebyggd fastighet och 
år. Båtavgift för dem som har en båtplats föreslogs vara oförändrad med 300 kr. Stämman 
röstade för styrelsens förslag. 
 
14. Inkomna motioner 
Inga motioner hade inkommit detta år. 
 

15. Övriga frågor 

• Frej Öster redogör för styrelsens förslag på hur de nyligen skapade bryggplatserna 
kan erbjudas medlemmarna. Just nu är cirka fem platser lediga, men det kommer att 
bli fler när alla bryggor lagts på plats. Om man är intresserad ombeds man kontakta 
styrelsen. 
 

• Stenbryggan är tvättad under året och kommer även att repareras under kommande 
året. Styrelsen bad om stämmans godkännande för att ta in en svetsare för att 
reparera staget, vilket bifölls. 
 

• Cisternen för sommarvatten gick sönder under sommaren, men svetsades ihop 
temporärt. Den kommer att repareras mer och byggas om lite. 
 



• Rallvägen kommer troligen behöva mer grus under kommande året, styrelsen 
kommer att undersöka om Kjell kan ombesörja det. 
 

• Sedan gammalt har föreningen ett särskilt ansvar för snöröjning och underhåll av 
Rallvägen. Styrelsen kommer att be vägföreningen kontakta Andreas för att 
undersöka om han kan snöröja Rallvägen som en del av vägföreningens 
överenskommelse med honom. Om medlem vill ändra på föreningens ansvar för 
Rallvägen så ber styrelsen om att få in en motion om detta på kommande årsmöte. 
 

• Ett problem är att personer som inte är medlemmar kör bilar hela vägen ner till 
bryggorna och till badviken. Hittills har föreningsmedlemmar gått ner och sagt till. 
Det har ännu inte varit särskilt omfattande, men föreningen har beredskap för att 
vidta eventuella åtgärder. 
 

• Städdagen blir i år 9 oktober kl 10:00. Ta med röjsågar! 

 

 

 

 

-----------------------------------   ----------------------------------- 

Lotta Reiman    Martin Strömgård 

Styrelseordförande   Sekreterare 

 

 

 

Protokollet justeras 

 

-----------------------------------   ----------------------------------- 
Herbert Saak    Håkan Myrestaf 

 

 


